

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 375

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 375

1960

I. Nos. 5351-5371

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 14 September 1960 to 26 September 1960*

	<i>Page</i>
No. 5351. United Nations Special Fund and Brazil:	
Agreement (with related letter) concerning assistance from the Special Fund. Signed at Rio de Janeiro, on 16 September 1960	3
No. 5352. United Nations Special Fund and Republic of China:	
Agreement (with exchange of letters) concerning assistance from the Special Fund. Signed at New York, on 20 September 1960	29
No. 5353. International Bank for Reconstruction and Development and Colombia:	
Guarantee Agreement— <i>Bogotá Power Project</i> (with annexed Loan Regulations No. 4 and Loan Agreement between the Bank and Empresa de Energía Eléctrica de Bogotá). Signed at Washington, on 20 January 1960	49
No. 5354. Cameroun:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Yaoundé, 13 January 1960	79
No. 5355. Togo:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Lomé, 21 May 1960	83
No. 5356. Madagascar:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Tananarive, 26 June 1960	87

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 375

1960

I. Nos 5351-5371

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 14 septembre 1960 au 26 septembre 1960*

	<i>Pages</i>
N° 5351. Fonds spécial des Nations Unies et Brésil:	
Accord (avec lettre connexe) relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à Rio de Janeiro, le 16 septembre 1960	3
N° 5352. Fonds spécial des Nations Unies et République de Chine:	
Accord (avec échange de lettres) relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à New-York, le 20 septembre 1960	29
N° 5353. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Colombie:	
Contrat de garantie — <i>Projet de Bogota relatif à l'énergie électrique</i> (avec en annexe, le Règlement n° 4 sur les emprunts et le Contrat d'emprunt entre la Banque et la Empresa de Energía Eléctrica de Bogotá). Signé à Washington, le 20 janvier 1960	49
N° 5354. Cameroun:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Yaoundé, 13 janvier 1960	79
N° 5355. Togo:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Lomé, 21 mai 1960	83
N° 5356. Madagascar:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Tananarive, 26 juin 1960	87

No. 5357. Dahomey:	<i>Page</i>
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Porto-Novo, 2 August 1960	91
No. 5358. Niger:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Niamey, 7 August 1960	95
No. 5359. Upper Volta:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Ouagadougou, 7 August 1960	99
No. 5360. Ivory Coast:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Abidjan, 7 August 1960	103
No. 5361. Chad:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Fort-Lamy, 12 August 1960	107
No. 5362. Congo:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Brazzaville, 12 August 1960	111
No. 5363. Central African Republic:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Bangui, 13 August 1960	115
No. 5364. Pakistan and India:	
Agreement (with annexes) on West Pakistan-India border disputes. Signed at New Delhi, on 11 January 1960	119
No. 5365. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federation of Malaya:	
Agreement (with annexures) for the Establishment of the Tropical Fish Culture Research Institute at Batu Berendam in Malacca. Signed at Kuala Lumpur, on 7 June 1960	141
No. 5366. International Bank for Reconstruction and Development and Italy:	
Guarantee Agreement— <i>SENN Nuclear Power Project</i> (with annexed Loan Regulations No. 4, Loan Agreement between the Bank and Cassa per opere straordinarie di pubblico interesse nell'Italia meridionale (Cassa per il Mezzogiorno) and Project Agreement— <i>SENN Nuclear Power Project</i>). Signed at Washington, on 16 September 1959	159

	<i>Pages</i>
N° 5357. Dahomey:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Porto-Novo, 2 août 1960	91
N° 5358. Niger:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Niamey, 7 août 1960	95
N° 5359. Haute-Volta:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Ouagadougou, 7 août 1960	99
N° 5360. Côte-d'Ivoire:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Abidjan, 7 août 1960	103
N° 5361. Tchad:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Fort-Lamy, 12 août 1960	107
N° 5362. Congo:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Brazzaville, 12 août 1960	111
N° 5363. République centrafricaine:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Bangui, 13 août 1960	115
N° 5364. Pakistan et Inde:	
Accord (avec annexes) relatif aux différends concernant la frontière entre l'Inde et le Pakistan occidental. Signé à New Delhi, le 11 janvier 1960	119
N° 5365. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Fédération de Malaisie:	
Accord (avec annexes) portant création officielle de l'Institut de recherche de pisciculture tropicale à Batu Berendam (État de Malacca). Signé à Kuala Lumpur, le 7 juin 1960	141
N° 5366. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Italie:	
Contrat de garantie — <i>Projet de la SENN relatif à l'énergie nucléaire</i> (avec, en annexe, le Règlement n° 4 sur les emprunts, le Contrat d'emprunt entre la Banque et la Cassa per opere straordinarie di pubblico interesse nell'Italia meridionale (Cassa per il Mezzogiorno) et Contrat relatif au <i>Projet de la SENN relatif à l'énergie nucléaire</i>). Signé à Washington, le 16 septembre 1959	159